
Årsmøte i Norsk Supporterallianse
Dato: 3. februar 2024
Sted: Hausmania kulturhus, Hausmanns gate 34, Oslo

Leder Vidar Vadseth åpnet møtet

1. Godkjenning av fremmøtte medlemmer

Vedtak: De fremmøtte medlemmene ble godkjent. Det var representanter for medlemsklubber med til
sammen 35 stemmer (av totalt 45) og 76 deltakere til stede.

2. Godkjenne innkalling og forretningsorden
Vidar Vadseth informerte om at innkalling ble sendt ut 1. januar, og at papirene ble tilgjengelig 23. januar.

Leder spurte om innkalling og forretningsorden kunne godkjennes

Vedtak: Godkjent

3. Godkjenne saksliste

Følgende saksliste ble godkjent

● Velge møteleder, referent og to personer til å undertegne protokollen for møtet

● Behandle styrets beretning for perioden fra forrige årsmøte

● Behandle regnskap samt kontrollkomiteens og revisors beretning

● Behandle innkomne forslag

● Behandle handlingsplan

● Fastsette kontingenten

● Behandle budsjett

● Vedtektsendringer

● Valg av styre

● Valg av valgkomité med minst to medlemmer.

● Valg av revisor(er)

● Valg av kontrollkomité med minst to medlemmer

4. Velge møteleder, referent og to personer til å undertegne protokollen for møtet

Vidar Vadseth foreslo Ole Kristian Sandvik som møteleder og Anders Kjellevold som referent.

Følgende medlemmer ble foreslått til å signere protokollen
● Kristoffer Hervik, Maakeberget
● Ole Stenseth Kristiseter, Aalesund support



Vedtak: De foreslåtte årsmøtefunksjonærene ble valgt. Ole Kristian Sandvik tok over ledelsen av møtet.

5. Behandle styrets beretning for perioden fra forrige årsmøte

Møteleder la frem styrets berentning. Det ble en kort diskusjon om VAR og deretter en diskusjon om

Pyro, hvor Morten Talhaug (SLO Brann) fikk ordet for å orientere om et nylig møte mellom “de fem store”

klubbene om pyro.

Vedtak: Årsberetningen ble tatt til orienteering.

6. Behandle regnskap samt kontrollkomiteens og revisors beretning

Vidar Vadseth la frem regnskapet. Det fremgikk at årsmøtet var den største utgiften i 2023. En markant

endring er at fordeling av cupfinalebilletter ikke lenger går gjennom NSA. 

Erik Baalmann la frem kontrollkomiteens beretning. Kontrollkomiteen hadde i perioden bestått av Erik

Baalmann (J-feltet), Rita Hemmingsen (Isberget) og Jan Fredrik Strandli (Stabæk support).

Ordstyrer refererte revisorenes beretning ettersom ingen av revisorene var til stede. Revisorene hadde i

perioden vært Randi Hettervik Flesjå (Maakeberget) og Leif-Tore Mellemstrand (B-gjengen). Ordstyrer

påpekte at dato var feil på signatur og ba om styret får fullmakt til å korrigere dokumentet. Revisors

innstilling var at regnskapet ble godkjent.

Ordstyrer tok opp dokumentene til behandling

Vedtak: Regnskapet ble godkjent. Revisors beretning og kontrollkomiteens beretning ble tatt til

orientering. Styret fikk fullmakt til å korrigere datoene i revisors beretning.

7. Behandle innkomne forslag

Forslag 1. Forslagsstiller: Erlend Vågane, Bataljonen.

Erlend Vågane (Bataljonen) la frem forslag om flere ståplasser i eliteserien og tillatelse til ståplasser når
norske klubber spiller i Europa.

Forslaget ble tatt opp til behandling av ordstyrer. Det kom ingen endringsforslag.

Vedtak: Vedtaket ble som følger

1. NSA ønsker at norske fotballklubber skal kunne ha så mange ordinære ståplasser på sine anlegg som de

selv ønsker, uten at det slår inn krav om rail seats

2. Internasjonalt regelverk: NSA ønsker at UEFA vedtar en permanent regelendring som tilltater bruk av

ståplasser i alle europiske turneringer



Forslag 2. Forslagsstiller: NSA styret

Ole Kristian Sandvik la frem forslag til resolusjon om VAR på vegne av styret.

Forslaget ble tatt opp til behandling av ordstyrer. Det kom ingen endringsforslag.

Vedtak: Vedtaket ble som følger

Resolusjon VAR

Sesongen 2023 var den første med VAR i norsk fotball. VAR ble brukt i cupfinalene og
Eliteserien. NSA var hele veien mot innføringen av VAR og flere av våre argumenter mot innføringen har
vist seg å stemme.

På sitt mest ekstreme har VAR brukt over åtte minutter på å ta en avgjørelse. Avgjørelsene vi ble lovet
skulle gå raskt, har gått treigt. Det store øyeblikket i fotball, jubelen for en scoring, er truet. Det er en høy
pris å betale. Også i serier som Premier League, som har hatt VAR i flere år, er det fortsatt store
problemer med VAR. Dette viser først og fremst at det er noe galt med VAR i seg selv og ikke bare
implementeringen.

Beskjeden fra dommerne, NTF og forbundet var at dommerstanden ville trenge noen runder på å
implementere VAR prikkfritt. Budskapet nå er at dette kan ta flere år. Det er totalt
uakseptabelt å bruke så lang tid på å få implementert en så stor endring på det NFF kaller en
tilfredsstillende måte. Norsk fotball øverste liga for herrer og cupfinalene kan ikke brukes
som prøvearena når en av de største endringene for norske dommere skal innføres.

VAR ble innført etter en svak demokratisk prosess. Spørsmålet om innføring av VAR ble først behandlet av
klubbene gjennom NTF, i en prosess som er under enhver kritikk. Klubbene fikk ikke tid til å involvere
egne medlemmer og det er i etterkant usikkert om hva klubbene stemte over i eiermøtet til NTF.
Resultatet ble at NTF nesten enstemmig stemte for VAR. Denne avgjørelsen hadde mye å si da
forbundsstyret i NFF valgte å innføre VAR. En så omfattende endring trenger bedre forankring.

Vi trenger derfor en ny diskusjon om VAR i norsk fotball. Klubbene, NTF og NFF må ta inn over seg at VAR
ikke har fungert, og at lite tyder på at dette vil endre seg. Det er lov å ombestemme seg. 2024 bør bli året
da norsk fotball sier nei til VAR. NSA vil avskaffe VAR i alle norske turneringer.

Et samlet supporter-Norge krever at NFF avskaffer VAR.

8. Behandle handlingsplan

Vidar Vadseth la frem forslaget til handlingsplan

Johannes Grødal (BBØ) foreslo å legge til følgende

● NSA skal jobbe for å avskaffe VAR



● NSA skal jobbe for at flere cupfinalebilletter tilfaller supporterne

Erlend Vågane (Bataljonen) påpekte at det ble vedtatt i 2023 at NSA også skal jobbe opp mot Toppfotball
kvinner (TFK) og for utvikling av supporterklubber rundt bade herre- og kvinnefotballen, og ba om at
dette korrigeres i forslaget fra styret.

Forslagene ble lagt frem behandling

Vedtak: Det ble flertall for forslagene. Følgende handlingsplan ble vedtatt:

NSAs hovedoppgaver skal være:

● Være vaktbikkje og legge til rette for at norske supportere kan fortsette å skape atmosfære på

stadion innenfor sin tradisjon og identitet, og gjennom dette bidra til utvikling av supporterkultur

og utvikling av supporterklubber rundt både herre- og kvinnefotballen

● Ta initiativ til toveis åpenhet og samarbeid med premissleverandørene i norsk fotball: NFF, NTF,

TFK og FotballMedia, samt med politiet

● Fortsette å jobbe med nasjonale organisasjoner slik at supportere fortsatt blir anerkjent som

viktige bidragsytere, og som en ressurs som gjør norsk fotball mer attraktiv, og at det dermed

legges til rette for god supporterkultur ved prissetting og billettfordeling til nasjonale

arrangementer

● Involvere og mobilisere medlemsklubbene til felles innsats i saker av nasjonal interesse

● Arbeide for forutsigbare og akseptable priser og forhold for bortesupportere

Arbeide for ytterligere legalisering av pyroteknikk, med spesielt fokus på Stemningspyro

Øvrige oppgaver for styret:

● Håndtere mediahenvendelser, og oppsøke media ved behov

● Engasjere seg internasjonalt gjennom FSE, og søke kontinuitet i det skandinaviske samarbeidet

ved felles interesser

● Fortsette å støtte opp om supporterkoordinatorrollen, og være part i saker som berører dette på

nasjonalt nivå

● Arrangere supporterseminaret 2025

9. Fastsette kontingenten

Styret foreslår uendret medlemskontingent.

Vedtak: Årsmøtet godkjente styrets forslag. Medlemskontingenten i NSA for 2024 er kr. 3,- pr. betalende
medlem i supporterklubben i 2022 avhengig av medlemmenes alder. Kontingenten er minst 150 kr og
maksimalt 7000 kr. Supporterklubber med under 50 betalende medlemmer i 2023 betaler kr. 150,-.
Supporterklubber med mellom 50 og 2334 betalende medlemmer i 2023 betaler kontingent med kr. 3,-
pr. medlem Supporterklubber med over 2334 betalende medlemmer i 2023, betaler maksimalt kr. 7000,-



10. Behandle budsjett

Vidar Vadseth la frem forslaget til budsjett i kasserers fravær.

Vedtak: Budsjettet for 2024 ble godkjent.

11. Vedtektsendringer

Forslagsstiller: Styret

Det gjøres følgende endringer i vedtektene:

Paragraf 2 medlemmer

Stryk “Det kan som hovedregel tas opp inntil tre medlemsklubber pr. fotballklubb”

Paragraf 4 kontingent

Stryk “Innbetalt kontingent gjelder for det kalenderår kontingenten er betalt – med mindre annet år blir

definert ved innbetalingen. Kontingent for foregående år må være innbetalt senest to uker før årsmøtet,

for å kunne beholde sine rettigheter og ha stemmerett ved årsmøtet”

og erstatt med

“Kontingenten for inneværende år regnes ut etter antall betalende medlemmer i supporterklubben ved

utgangen av året før. Kontingenten må være betalt senest to uker før årsmøtet for at kunne delta og

benytte sine rettigheter på årsmøtet”.

Paragraf 5 årsmøteinnkalling

Stryk “årsmøtet innkalles av styret med minst 3 - tre - ukers varsel” og erstattes med “årsmøtet
innkalles av styret med minst 4- fire - ukers varsel.

Stryke “vedtektsendringer som styret ønsker å fremme” og erstatte med
“vedtektsendringer”.

Paragraf 6 årsmøtet

Legge til fra paragraf 7 “ Det kan kreves avstemning til alle punkter på dagsorden. Dersom 1 – en –
delegat krever det, skal det foretas skriftlig avstemning.”

Under 12 valg av styre, legge til “Følgende verv skal velges: En person kan inneha flere av
vervene samtidig, med unntak av vervene styrelder, nestleder og styremedlem:

● Styreleder
● Nestleder
● Talsperson
● Styremedlemmer”



Paragraf 7 årsmøtets gang
Paragrafen strykes

Paragraf 9 styrets arbeid
Stryke “[Styret] konstituerer seg selv, og”

Paragraf 10 vedtektsendringer
Stryk “Vedtektsendringer kan bare foretas på ordinært årsmøte. Forslag til vedtektsendringer kan
fremmes av medlemsklubbene senest en uke før årsmøtet. Forslag til vedtektsendringer fra styret skal
være i sakspapirene” og erstatt med “Forslag om vedtektsendringer må være i styrets hender innen to
uker før årsmøtet og sendes ut med
sakspapirene.”

Legg til “Endringer i vedtektene trer i kraft når årsmøtet er hevet

Behandling:

Ordstyrer spurte først om noen ønsket å behandle de enkelte endringspunktene. Ingen ba om
det.

Ordstyrer foreslo derfor at forslagene ble behandlet under ett. Det kom ingen innvendinger.

Det ble votert med håndsopprekning.

Vedtak: Forslaget til vedtektsendringer ble enstemmig vedtatt. Vedtektene er som følger

§ 1 FORMÅL
Norsk Supporterallianse (NSA) er en uavhengig interesseorganisasjon for supporterklubber. NSA skal
ivareta medlemsklubbenes interesser overfor andre organisasjoner og media. NSA skal arbeide aktivt
for konfliktløsende og kontaktskapende tiltak mellom supporterklubbene. NSA skal aktivt jobbe for
stående, syngende supportere. NSA tolererer ikke diskriminering av noen grunn, inkludert følgende:
etnisk opprinnelse, funksjonshemming, religion og tro, kjønn, seksuell orientering og alder. NSA tar
avstand fra all voldsutøvelse, både verbal og fysisk. NSA skal ivre for en positiv fotball- og
supporterkultur, inkludert verdier som fair play og godt styresett.

§ 2 MEDLEMMER
Som medlem i NSA aksepteres supporterklubber med tilholdssted i Norge, som støtter norske fotballag
og som stiller seg bak NSAs verdi-grunnlag. Styret tar opp nye medlemsklubber. Det stilles krav om
minimum ett års drift før medlemskap kan innvilges.For å bli opptatt som medlemsklubb, må
supporterklubben ha et demokratisk valgt styre, gjennomføre regelmessige årsmøter, føre regnskap og
innkreve medlemskontingent. Styrets avgjørelse om opptak kan av søker ankes inn for årsmøtet.
Årsmøtets avgjørelse er endelig. Alle supporterklubber som har betalt kontingent for gjeldende år har
fullverdige rettigheter i NSA. Kun medlemmer i supporterklubber tilsluttet NSA er valgbare til tillitsverv i
NSA og medlemskap i supporterklubben er en forutsetning for utøvelse av tillitsvervet.

§ 3 TILSLUTNING TIL ANDRE ORGANISASJONER
NSA kan etter vedtak på ordinært årsmøte slutte seg til øvrige organisasjoner.



§ 4 KONTINGENT
Kontingenten for inneværende år regnes ut etter antall betalende medlemmer i supporterklubben ved
utgangen av året før. Kontingenten må være betalt senest to uker før årsmøtet for at kunne delta og
benytte sine rettigheter på årsmøtet.

§ 5 ÅRSMØTEINNKALLING
Årsmøtet innkalles av styret med minst 4 – fire – ukers varsel. Innkallingen skal inneholde opplysninger
om sted, dato og klokkeslett. Beretninger, regnskap, forslag til kontingent, budsjett, vedtektsendringer,
frist for innsendelse av forslag, samt valgkomiteens innstilling sendes ut senest 2 – to – uker før årsmøtet.

§ 6 ÅRSMØTET
NSAs høyeste myndighet er årsmøtet. Supporterklubber med 0-999 medlemmer har 1 stemme,
supporterklubber med 1000-1999 medlemmer har 2 stemmer, supporterklubber med 2000-2999
medlemmer har 3 stemmer, supporterklubber med over 3000 medlemmer har 4 stemmer.
Utgangspunktet for beregningen er innbetalt kontingent. Fremmøtte representanter kan ikke stemme
for andre enn den supporterklubben de representerer.
Styrets medlemmer har uavhengig tale- og forslagsrett, men ikke stemmerett med mindre de
representerer sin supporterklubb. Alle fremmøtte på årsmøtet har talerett. Det kan kreves avstemning
til alle punkter på dagsorden. Dersom 1 – en – delegat krever det, skal det foretas skriftlig avstemning.

Årsmøtet skal behandle:
1. Godkjenning av fremmøtte medlemmer.
2. Godkjenne innkalling og forretningsorden
3. Godkjenne saksliste
4. Velge møteleder, referent og to personer til å undertegne protokollen for møtet
5. Behandle styrets beretning for perioden fra forrige årsmøte
6. Behandle regnskap samt kontrollkomiteens og revisors beretning
7. Behandle innkomne forslag
8. Behandle handlingsplan
9. Fastsette kontingenten
10. Behandle budsjett
11. Vedtektsendringer
12. Valg av styre
Styret velges for en periode på 2 – to – år. Halve styret er på valg ved hvert årsmøte. De øvrige
komiteer har valgperioder på 1 – ett – år. Følgende verv skal velges:

● Styreleder
● Nestleder
● Talsperson
● Styremedlemmer

En person kan inneha flere av vervene samtidig, med unntak av vervene styreleder, nestleder og
styremedlem.
0. Valg av valgkomité med 2-4 medlemmer.
0. Valg av 1-2 revisor(er)
0. Valg av kontrollkomité med 2-4 medlemmer

§ 7 EKSTRAORDINÆRT ÅRSMØTE
Ekstraordinært årsmøte avholdes når styret finner det nødvendig, eller det kommer krav fra minst 1/3
av antallet ordinære årsmøtestemmer. Ekstraordinært årsmøte innkalles av styret med minst 2 – to –



ukers varsel. Ekstraordinært årsmøte skal bare behandle den eller de saker kravet om ekstraordinært
årsmøte omfatter, og som er bekjentgjort i innkallingen. De samme representasjonsregler som for
ordinært årsmøte gjelder.

§ 8 STYRETS ARBEID
Styret er NSAs høyeste organ mellom årsmøtene. Styrets sammensetning skal så langt det lar seg gjøre
være representativ for både medlemsklubbenes geografi, plassering og størrelse.

Styret skal ha minimum fem og maksimalt syv medlemmer. Styret plikter å ha en tett dialog med
medlemsklubbene. Trer et styremedlem ut av styret i valgperioden, eller årsmøtet har valgt færre enn
7 styremedlemmer, kan styret ved behov oppnevne en erstatter frem til neste årsmøte.

§ 9 VEDTEKTSENDRINGER
Forslag om vedtektsendringer må være i styrets hender innen to uker før årsmøtet og sendes ut med
sakspapirene. Vedtektsendringer krever 2/3 – to tredjedels – flertall blant fremmøtte
stemmeberettigede.
Endringer i vedtektene trer i kraft når årsmøtet er hevet.

§ 10 OPPLØSNING
Ved oppløsning av NSA skal alle udisponerte midler tilfalle et veldedig formål etter årsmøtets ønske.
Oppløsning kan kun skje dersom to etterfølgende, ordinære eller ekstraordinære, årsmøter vedtar dette
med 2/3 flertall blant de fremmøtte stemmeberettigede.
Vedtektene ble opprettet 2001 og sist endret på årsmøtet 28. januar 2017.

12. Valg av styre

Valgkomiteen bestod av Therese Langeland (Saftkokardn), Simen Brænden Mortensen (Briskebybanden),
Magne Juuhl (Bataljonen) og Sebastian Hytten (Klanen)

Therese Langeland la frem valgkomiteens forslag.

Fire medlemmer av styret var ikke på valg:
● Anett Wingsternes, Blåsarane: Ikke på valg
● Vidar Vadseth, Saftkokaradn: Ikke på valg
● Roar Åkerlund, Vikinghordene: Ikke på valg
● Marius Iversen, Godsetunionen: Ikke på valg

Følgende medlemmer i styret stod til valg
● Espen Viken, Kjernen: På valg
● Ole Kristian Sandvik, Klanen: På valg
● Anders Kjellevold, Bataljonen: På valg

Valgkomiteens innstilling:
● Ole Kristian Sandvik, Klanen: Gjenvalg, velges for 2 år.
● Anders Kjellevold, Bataljonen: Gjenvalg, velges for 2 år.
● Janne Kristine Ruden, J-Feltet, NY, velges for 2 år.



Behandling

Ordstyrer gikk gjennom alle kandidatene og spurte om de kunne velges.

Det kom ingen alternative forslag på Ole Kristian Sandvik.

Det kom ingen alternative forslag på Anders Kjellevold.

Arne Johnsen (Forza Tromsø) foreslo at Espen Viken (Kjernen) skulle erstatte Janne Kristine Ruden.

Det ble godt skriftlig avstemning. 35 stemmer ble levert.

Janne Kristine Ruden fikk 29 stemmer
Espen Viken fikk 2 stemmer
Antall blanke stemmer: 4

Valgkomiteens instilling fikk flertall.

Vedtak: Styret 2024 består av

● Anett Wingsternes, Blåsarane: Ikke på valg
● Vidar Vadseth, Saftkokaradn: Ikke på valg
● Roar Åkerlund, Vikinghordene: Ikke på valg
● Marius Iversen, Godsetunionen: Ikke på valg
● Ole Kristian Sandvik, Klanen: Gjenvalg, valgt for 2 år
● Anders Kjellevold, Bataljonen: Gjenvalg, valgt for 2 år
● Janne Kristine Ruden, J-Feltet: Ny, valgt for 2 år

13. Valg av valgkomite

Ordstyrer la frem styrets innstilling til valgkomite.

● Janne Kristine Rødli, Kjernen (NY) velges for 1 år)

● Simen Brænden Mortensen, Briskebybanden (velges for 1 år)

● Magne Juuhl, Bataljonen (velges for 1 år)

● Sebastian Hytten, Klanen (velges for 1 år)

Therese Langeland gjorde det klart at hun fortsatt ønsker å være en del av valgkomiteen, og videre at hun

ikke hadde blitt informert om at hun var utelatt fra innstillingen.

Simen Brænden Mortensen foreslo å tre ut til fordel for Therese Landeland. Årsmøtet gav sin tilslutning.

Vedtak: Følgende valgkomite ble valgt



● Janne Kristine Rødli, Kjernen (NY) velges for 1 år)

● Magne Juuhl, Bataljonen (velges for 1 år)

● Sebastian Hytten, Klanen (velges for 1 år)

● Therese Langeland, Sanftkokardn (velges for 1 år)

Sak 14. Valg av revisor(er)

Valgkomiteens innstilling:

● Leif-Tore Mellemstrand, B-gjengen (velges for 1 år)

● Randi Hettervik Flesjå, Maakeberget (velges for 1 år)

Vedtak: Valgt som innstilt

Sak 15. Valg av kontrollkomité med minst to medlemmer

Valgkomiteen la frem følgende forslag

● Rita Hemmingsen, Isberget (velges for 1 år)

● Jan Fredrik Strandlie, Stabæk Support (velges for 1 år)

● Erik Baalmann, J-feltet (velges for 1 år)

Vedtak: Valgt som innstilt

Vedtak: Valgt som innstilt

Vedtak: Godkjent

- Møtet hevet -

Signert 21.02.2024

Kristoffer Hervik Ole Stenseth Kristiseter
Maakeberget Aalesund support



Vedlegg 1. Deltakerliste

Navn Medlemsklubb

Cathrine Ree B-Gjengen

Michael Thomas Kristiansen B-Gjengen

Tomas Tuen B-Gjengen

Anita Øye Schei Bastionen

Tessa Neby Bastionen

Erlend Vågane Bataljonen

Lars Håkon Øen Bataljonen

Morten Talhaug Bataljonen/SLO Brann

Johannes Grødal Brann Bataljon Øst

Oda Malene Lorentzen Brann Bataljon Øst

Mattis Moen Briskebybanden

Simen Brænden Mortensen Briskebybanden (+valgkomité)

Hege Aaneby Bøffelberget

Simen August Irgens Diaspora Bergensis

Arne Jonny Johnsen Forza Tromsø

Martin Ramleth Forza Tromsø

Ronny Andersen Forza Tromsø

Merethe Sandtangen Fossefallet

Thomas Granath Johansen Fossefallet

Trond Sæterøy Fossefallet

Joachim Johansen Fossefallet Supporterklubb

Kjetil Frøne Fossefallet supporterklubb

Simon Vardehaug Nordås Glimt i Sør

Magnus Kristian Wiik Glimt i sør (GLIS)

Eduard Werner GodsetUnionen



Sondre Røste-Kise Briskebybanden

Janne Kristine Ruden J-Feltet

Erik Baalmann J-Feltet

Maiken Mygland Eilertsen J-feltet

Martin Olaf Nikolaisen J-Feltet

Robert Nilsen J-feltet

André Øyvåg Kanari-Fansen

Tony Johansen Kanari-Fansen

Daniel Aaker Kjernen

Eirik Garshol Kjernen

Janne Kristine Rødli Kjernen

Andreas Kristiansen Kjernen

Agnes Nærland Viljugrein Klanen

Sebastian Hytten Klanen / Valgkomiteen NSA

Espen Andre Jonassen Kongsvinger Supporterklubb

Daniel Rajah Sriskantharajah Kråkevingen

Jan Erik Syverud Kråkevingen

Kjetil Vaaga Maakeberget

Kristoffer Hervik Maakeberget

Ilari Aas Oddrane

Petter Gulløy Oddrane

Rune Andersen Oddrane

Vetle Bergene Oddrane

André Martinsen Plankehaugen

Enrique Leonides Arnesen Plankehaugen

Sondre Henjum Bremer Saftkokaradn

Øyvind Heimset Larsen Saftkokaradn

Linda Amundsen SLO Fredrikstad FK

Håvard Enger SLO Vålerenga

Per Inia Brekke SLO Aalesunds Fotballklubb

Therese Langeland Saftkokaradn / Sogndal Fotball



Bjørnar Posse Sandboe Stabæk Support

Hanna Lie Stor-Re Stabæk Support

Peter Pathmanathan Stabæk Support

Espen Lundvall Svaberget

Håkon Stensvand Svaberget

Vegard Hodnebrog Svaberget

Even furholt Tigerberget

Kai Rune Karlsen Tigerberget supporterklubb

Erik Holsbø Tornekrattet

Lars Erlend Støve Lund Vikinghordene

Rune Ådsen Vikinghordene

Sindre André Ånderå Vikinghordene

Jonas Leikanger Aalesund Support

Ole Stenseth Kristiseter Aalesund Support

Fra Styret

Vidar Vadseth Styreleder / Saftkokaradn

Ole Kristian Sandvik Talsperson / Klanen

Anders Kjellevold Sekretær / Bataljonen

Anett Wingsternes Styremedlem / Blåsarane

Marius Iversen Styremedlem / Godsetunionen



Vedlegg 2. Årsberetning

Styret og styrets arbeid
NSA-styret for 2023 ble valgt inn på årsmøtet 4. februar 2023 på Meet Ullevaal. Det skjedde ei forandring
i styret frå året forut. Kristin Hjeldnes, Uglan gjekk ut av styret og inn kom Marius Iversen,
Godsetunionen.

Per i dag har styret fordelt følgende hovedansvarsområder:

Vidar Vadseth, Saftkokaradn - styreleder, internasjonalt arbeid, kontaktperson, medlemspleie, SoMe.
Espen Viken, Kjernen - nestleder, kontakt NFF/NTF, landslagsgruppa, VAR-gruppa. 
Ole Kristian Sandvik, Klanen - talsperson, NFF/NTF kontaktperson, SoMe.
Roar Åkerlund, Vikinghordene – kasserer, styremedlem, medlemspleie.
Anders Kjellevold, Bataljonen – styremedlem, sekretær, NFF/NTF, medlemspleie, medieovervåking,
SoMe
Anett Wingsternes, Blåsarane – styremedlem, medlemspleie, ungdomsarbeid (Future of Football, FSE)
Marius Iversen, Godsetunionen - styremedlem, medlemspleie, ungdomsarbeid (Future of Football, FSE)

Vi har forsøkt å jobbe for å oppfylle vedtatt handlingsplan for 2023:

NSAs hovedoppgaver skal være:
● Være vaktbikkje og legge til rette for at norske supportere kan fortsette å skape

atmosfære på stadion innenfor sin tradisjon og identitet, og gjennom dette bidra
til utvikling av supporterkultur og utvikling av supporterklubber

● Ta initiativ til toveis åpenhet og samarbeid med premissleverandørene i norsk fotball:
NFF og NTF, samt med politiet

● Fortsette å jobbe med nasjonale organisasjoner slik at supportere fortsatt blir anerkjent som
viktige bidragsytere, og som en ressurs som gjør norsk fotball mer attraktiv, og at det dermed
legges til rette for god supporterkultur ved prissetting og billettfordeling til nasjonale
arrangementer

● Arbeide for forutsigbare og akseptable priser og forhold for bortesupportere
● Arbeide for ytterligere legalisering av pyroteknikk, med spesielt fokus på spontanpyro

Øvrige oppgaver for styret:
● Håndtere mediahenvendelser, og oppsøke media ved behov
● Engasjere seg internasjonalt gjennom FSE, og søke kontinuitet i det skandinaviske samarbeidet

ved felles interesser
● Fortsette å støtte opp om supporterkoordinatorrollen, og være part i saker som berører dette på

nasjonalt nivå
● Arrangere supporterseminaret 



Styret hadde ein hektisk inngang til sesongen 2023. Kristin Hjeldnes forlot oss, mens Marius Iversen kom
inn so ny i styret. Me har jobba med og brukt mykje tid på pyrosaka, media, tryggleik, fora i SoMe, dialog
med premissleverandørar i norsk fotball, internasjonalt supportarsamarbeid og spesielt inntoget av VAR i
norsk fotball. 

Styret har òg jobba på tvers av ansvarsområder, men brukar ansvarsfordelinga so ein hovudvegleiar.
Styret hadde i 2023 2 fysiske møter. Det skjedde på våren og hausten.
Me fekk gjennomført 5 styremøter på Microsoft Teams/Zoom i 2023. I tillegg er messengerchatten vår i
nesten dagleg bruk og veggen på vår interne facebookgruppe blir også nytta til meiningsutveksling.

Medlemsklubbar 2023 pr. 20/01-24

1894 Jessheim, 3050, Aalesund Support, B-gjengen, Bataljonen, Bastionen, BBØ, Blåsarane,
Briskebybanden, Bøffelberget, Diaspora Bergensis, J-Feltet, Forza Tromsø, Forza Ranheim, Fosseberget,
Fossefallet, GLIS, Godsetunionen, Isberget, Kanarifansen, Kjernen, Klanen, KIL Supporterklubb,
Kråkevingen, Maakeberget, Oddrane, Plankehaugen, Saftkokaradn, Stabæk Support, Steinberget,
Stormen, Stormen Oslo, Svaberget, Tigerberget, Tornekrattet, Uglan, Vikinghordene

Totalt 36 medlemsklubbar og ca. 16.000 medlemmar.

Møter i året som har gått

NFF og NTF

4.2.23 NFF v. Karl Petter Løken og Lise Klaveness gjestet årsmøtet i NSA. Det ble avtalt etter årsmøtet
2023 at NFF og NSA som hovedregel skal møtes fire ganger i året:

● Første kvartal i forbindelse med NSAs årsmøte, 
● Andre kvartal: NFF initierer møte (Teams)
● Tredje kvartal: I forbindelse med styreseminar i NSA
● Fjerde kvartal: NFF initierer møte (Teams)

5.3.23 Møte med NFF, NTF og NSA hvor pyro og sikkerhet var tema. NFF orienterte om håndtering av
arrangøransvaret og pyro, og eventuelle reaksjoner fra forbundet mot pyro. Det ble etablert at NFF ville
være tilbakeholdne med sanksjoner, men at kasting var en rød strek. Dialog og indrejustis på tribunen blir
viktig. Fotballpresidenten og generalsekretær i NFF deltok på møtet. 

23.3.23 NSA la til rette for eget møte mellom FSE og NFF for å skape støtte til Lise Klaveness kampanje for
å komme inn i UEFA-styret.

14.10.23 Lise Klaveness, Brede Hangeland og Karl Petter Løken gjestet styreseminaret. Hangeland la frem
innstillingen til Hangeland-utvalget om terminliste og endring av cupen. Utvalget foreslår å flytte cupen,
men start på sensommeren, pause, og finale på våren. Begrunnelsen er å frigjøre tid i terminlisten i en
hektisk periode på høsten med mye e-cup og internasjonale kamper. NSAs har vedtak om å beholde
tradisjonelt format på cup og serie fra årsmøtet i 2023, og er uenige i konklusjonen. Styret argumenterte
for at fotballtinget bør avgjøre saken. NSA ønsker heller ikke kamper på vinteren. Av øvrige saker ble VAR
mye diskutert. NFF ønsker fortsatt å beholde VAR, men er åpen for justeringer.



13.11.23 Møte med NTF, representanter fra Brann, RBK, VIF, Viking, LSK, Odd, og
supporterrepresentanter. Langt møte med workshop der intensjonen var å jobbe seg frem mot et forslag
til regelverk for arrangement for å få tryggere pyro og unngå andre former for ønskede hendelser,
herunder hets og hærverk. Klubbene i stor grad på linje med supporterne om ønsket om å legge til rette
for pyro. Kamptidspunkter og priser på bortebilletter også diskutert. Roar deltok for NSA

9.1.24 Møte om Pyro med NTF, klubbene og supporterrepresentanter (kalt inn av klubbene). Oppfølging
av møtet i november. NTF lager utkast reglement for arrangement hvor trygg bruk av pyro kan inngå. Vi
imøteser forslaget. NSA sendte et skriftlig innspill. Espen deltok for NSA

I tillegg til møtene har det vært kontakt pr telefon og epost gjennom året. Hovedkontakt er Ole Kristian,
men det kan synes noe tilfeldig hvem NFF og NTF tar kontakt med.

Møter med FSE

7. mars Oppdateringsmøte med FSE med info om arbeidet i FSE, viktige saker i fotball-europa og
involvering av NSA.

VAR-møter

3.5 Orientering om erfaringene med VAR fra de første serierundene og eventuelle justeringer. 

9.8 Tema var forbedring av stadionopplevelsen gjennom formidling til publikum av hva som skjer.
Skjermer og tillatelse til å vise bilder mye diskutert.

Styremøter i perioden

● 2. mars

● 23. mars

● 6. mai (styreseminar) Styret vedtok et styringsdokument med årshjul og fordeling av roller som
skal være veiledende for organiseringen av styrets arbeid.

● 6. juni

● 12. september

● 14. oktober (styreseminar)

Møter med supporterklubbene i NSA

14.06.23 Møte om pyro med supporterklubbene

11.12.23 Møte med lederne av supporterklubbene om terminlisten



Annet

Styremedlem Ole Kristian deltok i juryen som foreslo kandidater til årets TIFO

Forbundstinget

NSA deltok også i 2023 på Forbundstinget. Her har me so kjent talerett, men ikkje stemmerett. Anett
Wingsternes representerte oss i 2023. I tillegg var Ole Kristian Sandvik representant for Oslo Ørn. Tinget
føregjekk utan dei store sakene for oss supportarar. 

Media

Mediearbeidet i 2023 har i hovedsak vært preget av VAR. Det har videre vært noe om pyro, rasisme,
sportsvasking og andre saker. Mediearbeidet er lite oppsøkende. Det er som oftest media som tar kontakt
med NSA. 

Vi opplever at NSA etter boikottdebatten om qatar-VM at vi har fått en større “standing” i en stor del av
media, i langt større grad enn før den nevnte debatten. Det kan ses på som noe positivt, gitt at
supporternes stemmer dermed blir mer sentral i en del av debattene som pågår i fotballen. 

Det ønskes allikevel å påpeke at mediearbeidet kan bli betydelig bedre gjennom selv å oppsøke media
gjennom ulike innsalg. Samtidig er det ikke nødvendigvis et mål i seg selv at NSA skal være i media. Det er
først og fremst et virkemiddel for å fremme supporternes sak ovenfor NFF, NTF, klubbene, opinionen og
andre relevante interessenter. 

Interessant nok har NSA blitt kontaktet av flere utenlandske medier. F.eks. lagde svensk Discovery en sak
om hvordan VAR i Norge fungerer (svenskene har ikke innført VAR ennå). The Guardian tok kontakt om
hvordan medlemsdemokratiet i norsk fotball fungerte rundt boikottdebatten og VAR. 

Arbeidet med sosiale medier og nettsiden til NSA har vært under pari de siste årene. Noe uklar
arbeidsfordeling internt i styret og prioritering av annet arbeid er nok hovedårsaken. Dette arbeidet bør
nok prioriteres høyere det kommende året da det er en god måte å være i kontakt med egne
medlemsklubber. 

Tidligere har NSA hatt en chat for supporterlederne i Eliteserien og en annen chat for supporterlederne i
1. divisjon. Disse chattene ble slått sammen på slutten av 2023 med mål om at diskusjonene kan bli bedre
gjennom en chat istedenfor i to parallelle chatter. Erfaringsmessig var chatten for eliteserien betydelig
mer aktiv enn den andre chatten. Dette er nok naturlig da aktivitetsnivået i supporterklubbene i
eliteserien generelt er høyere enn i divisjonen under. Målet er at den felles chatten blir en kanal for gode
diskusjoner, drøftelser og refleksjoner fremfor masse tomler opp og annen spam. 



SoMe, nettsider og medlemspleie

NSA er aktiv både på Facebook og Twitter, her deler vi stort og smått. Vi har både en aktiv gruppe og en
side på Facebook, i tillegg til twitterkontoen vår.

De to sistnevnte fungerer som infokanaler i regi av styret, mens gruppa er aktiv fra både styrets og
medlemmenes side. Her deles mye informasjon som oppleves som relevant på tvers av
supporterklubbene.

Siden «Norsk Tribunekultur» på Facebook som vart startet i 2017 lever i beste velgående. Siden har pr. nå
2553 følgere. 

Siden Norsk Supporterallianse har 2272 følgere, mens NSA si gruppe har 3077 medlemmer. Den siste med
ein oppgang på over 500 siste året.

På Twitter har NSA 2179 følgere. Oppgang på nesten 300.

Alle plattformene med en liten oppgang.

Følg oss i alle kanaler om du ikke gjør det allerede.

Det kan variere hvor aktiv vi er i sosiale medier, og vi ønsker gjerne å øke aktiviteten i perioder så lenge
det er saker som føles relevant for oss og våre medlemmer. Derfor er vi veldig mottakelig for tips på saker
som dere synes vi bør ta tak i, eller bare saker som dere synes vi burde delt med et større publikum.

Landslagsgruppa 2023

Landslagsesongen 2023 dreiet seg i all hovedsak om EM-kvalifisering, i tillegg til et par treningskamper
mot særdeles lite sexy motstander. Det kom langt mer folk på feltet vårt enn sist sesong, det er positivt.
Både mot Skottland og Spania var det tilnærmet utsolgt på vår del av supporterfeltet, noe som tilsier av vi
ble kvitt 300 plasser. I de to øvrige kampene i EM-kvalifiseringen mot Kypros og Georgia ble vi kvitt ca
halvparten av plassene våre. Men siden Oljeberget er i kraftig oppsving klarte de å kvitte seg med en god
del av plassene vi hadde i rest slik at feltet som helhet ble ganske fullstappa. Til de 2 treningskampene
mot storheten Jordan og Færøyene klarte vi totalt å få inn ca 30 personer på felte fra NSA.

Generelt er det et kraftig oppsving av mennesker som kommer på landskampene. Ullevaal blir utsolgt de
fleste kamper selv om vi i denne kvalifiseringen har vært lenger unna å komme oss videre til sluttspill enn
på mange mange år. Oppsvinget får tilskrives "hysteriet" rund Håland og Ødegård som herjer landet for
tiden. Nå som også Nusa og Bobb er i ferd med å slå ut i full blomst så blir neppe trykket noe mindre de
kommende årene. Så får vi håpe resultatene også bedrer seg kommende år.. vi er ganske klare for å få
oppleve et sluttspill med landslaget igjen!

Selv om salget av NSA plasser har vært bedre enn på mange år i 2023 så er det dessverre bare en mindre
mengde som kommer fra kjernegruppen vi ønsker å nå ut til. Engasjerte supporter fra NSA sine
medlemsklubber. Det begynner å bli noen år siden det møte opp mange fra denne kategorien. Nå blir det
mest «vanlige folk» som ender opp med å kjøpe billetter av oss, siden alt annet av plasser blir utsolgt og
vi er de eneste som har noe igjen å selge. 



Sesongen 2024 blir et år med treningskamper mens vi venter på VM-kvalifiseringen som starter opp i
mars 2025. Så langt er det klart at vi skal starte året med treningskamper på Ullevaal mot Tsjekkia (fredag
22. mars) og Slovakia (tirsdag 26. mars). Så får vi se hva som ellers blir satt opp av kamper gjennom det
resterende av året. Som i 2023 vil plasseringen vår på tribunen være midt bak mål på nedre del i
Bendit-svingen, sammen med Oljeberget. 

Landslagsgruppa har i 2023 bestått av Thomas Ramstad som har tatt seg av det praktiske rundt
billettfordeling, samt «tribune-aktivistene" Amin Alexander Røine og Christian Thom.

For Landslagsgruppa, Thomas Ramstad.

VAR

NSA har i flere omganger blitt invitert til ulike møter i forbindelse med innføringen av VAR. I
2023-sesongen er NSA invitert til å delta i utviklingsgruppem for VAR. Gruppen organiseres av Knut
Kristvang som er prosjektleder for VAR i NFF, og har i tillegg til NFF fast deltakelse fra klubbene (NTF),
dommerne og TV. På møtene diskuteres aktuelle problemstillinger knyttet til VAR og hvordan systemet
kan forbedres. Møtene har en uformell karakter og det føres ikke protokoller. NSA har ikke forpliktet seg
til gruppen og deltar når det vurderes som relevant. 

I årsmøteperioden har NSA deltatt på to møter hos VAR-gruppen. Tredje mai var ble det orientert om
erfaringene fra VAR fra de første serierundene og eventuelle justeringer. Niende august var forbedring av
stadionopplevelsen gjennom formidling til publikum av hva som skjer tema, herunder skjermer og
tillatelse til å vise bilder. På tross av problemene med VAR gjennom sesongen er det klart at de øvrige
deltakerne ikke er interessert i å revurdere innføringen av VAR. De jobber ut ifra den ofte uttalte
forståelsen at VAR er kommet for å bli. Riktignok er representantene fra klubbene skeptiske til økte
utgifter med systemet.

NSA har hele tiden vært imot innføring av VAR, men valgte likevel valgt å delta i utviklingsgruppen for å få
kunnskap og jobbe for at systemet gjør minst mulig skade på stadionopplevelsen. Styret har vært i tvil om
videre deltakelse er formålstjenlig, men har fortsatt for å kunne delta i en eventuell evaluering etter
sesongen. Dette ut i fra vurderingen at også tribuneopplevelsen må med når VAR skal vurderes.

Kristvang har varslet at evaluering blir tema på første møte i 2024, men det er ikke klart om evalueringen
kommer til å få vesentlig innvirkning på bruken av VAR eller blir gjort offentlig. NSA kommer derfor til å
skrive en egen evaluering som gjøres sendes utviklingsgruppen og gjøres offentlig tilgjengelig. Årsaken er
at det er viktig at NSAs meninger er synlige i det offentlige ordskiftet og at våre medlemmer får vite om
hva styret har ment på deres vegne. Det blir opp til det nye styret å deretter vurdere videre involvering i
utviklingsgruppa.

Gjennom sesongen har det blitt tydelig at VAR i eliteserien har fungert akkurat så dårlig, eller dårligere,
enn NSA og mange supportere har fryktet. Bruken av VAR har skapt stor frustrasjon i supporterklubbene
som er organisert i NSA. Kombinert med at store deler av opinionen har dreid fra forsiktig optimisme til
motstand, tror styret det er mulig å få systemet avskaffet i 2024.

Espen Viken og Anders Kjellevold har fulgt opp VAR for NSA.



Pyro

Før 2023-sesongen hadde NFF laget et nytt pyroregelverk. Klubbene hadde mye mer ansvar. NFF skulle i
utgangspunktet ikke bøtelegge brudd på pyroreglementet. Det har vært en del misforståelser om hva
regelverket egentlig er. 

Pyrobruken i 2023 har vært større og hyppigere enn noen år tidligere. Pyro har blitt allemannseie og vi
ser på flere tribuner at pyro brukes uten at det er planlagt av de sentrale grupperingene på tribuna. Dette
kan medføre noen utfordringer. F.eks. er det da større sannsynlighet at personer som ikke vet helt
hvordan de håndterer pyro bruker pyro, som lettere kan føre til uheldige situasjoner. 

Vi ser at det er et behov for at alle tribunene får opp indrejustisen, spesielt når det gjelder pyro. 

Det er fortsatt utfordringer med arbeidet opp mot regjeringen. NFF, NTF og NSA er alle enige om at dette
arbeidet må fortsette, slik at vi får på plass et lovverk som fungerer og tillater lovlig pyro på tribunene.
Styret i NSA ønsker at alle aktører på norske tribuner arbeider for trygg bruk av pyro. 

Internasjonalt arbeid

Me avslutta Kick-Off prosjektet i sommar. Prosjektet so hadde so utgangspunkt og knyta
Supportarorganisasjonar og nasjonale fotballforbund tettare saman må me konkludera med vart ein
suksess. Rune Nordhaug frå NFF og Espen Viken og Vidar Vadseth frå NSA har hatt kontrollen på dette
prosjektet. Andre nasjonar so deltok var Tyskland, Spania, Nederland og Sør-Afrika. Undervegs i
prosjektet so hjalp det veldig på i dialogen med fotballforbundet at både Karl-Petter Løken,
Generalsekretær og Lise Klaveness, Fotballpresident vart ansatt og valgt. Det har letta arbeidet monaleg
for oss i NSA opp mot forbund. Med fast møteplan 4 gonger i året so er me komen litt på veg. Me
opplever dialogen som god og konstruktiv.

Når eit prosjekt blir avslutta, so startar eit nytt. Future of Football er det nye prosjektet so NSA tek del i.

Det er sponsa av EU gjennom deira Erasmus+ - program og Uefa.

Prosjektet går ut på og inkludera yngre supportarar i arbeid og styre der avgjerdsler blir tekne. Anett

Wingsternes og Marius Iversen er våre prosjektansvarlege her, og Anett har allereie vore på første

samlinga her so var i Brüssel rett før jul i fjor.



Vedlegg 3. Regnskap

31.12.2023 Inntekt Utgifter
Sparekont
o

Korreksjo
n

Medlemskap 55539,00    

Landskamper 218261,99 -78395,52   

Administrasjon 2595,57 -43688,46   

Seminar/Årsmøte 45000,00
-140744,8

1   

Ekstraord.sem.ut
g     

Prosjekter  -47132,62   

Pyro     

Reise/opphold     

Cupfinale     

Fanzinestipend  -2475,00   

Gebyr/Renter 5194,54 -1552,50  9,00

Resultat 326591,10
-313988,9

1 0,00 9,00

Balanse
Inngang
01.01 31.12.2023

Brukskonto 417681,01 312939,45  

Høyrentekonto 215198,38 220392,92  

Prosjektkonto 203637,12 315795,33  

 836516,51 849127,70 12611,19

Endring     

Kommentarer til regnskapet: 

Kostnader prosjekt gjelder Future og Football og Kick-Off

Overskudd landskamper avsettes i påvente av fakturering fra NFF.



Vedlegg 4 Revisors beretning







Vedlegg 5. Budsjett

Budsjett 2023

 Inntekter Utgifter Resultat

Medlemskap 45000,00  45000,00

Landskamper 0,00 0,00 0,00

Administrasjon  -22000,00
-22000,0

0

Sem/årsmøte 70000,00 -70000,00 0,00

Prosjekter   0,00

Pyro   0,00

Reise/opphold  -15000,00
-15000,0

0

Cupfinale
180000,0

0
-180000,0

0 0,00

Fanzinestipen
d  -6000,00 -6000,00

Gebyr/renter 1000,00 -1500,00 -500,00

Resultat
296000,0

0
-294500,0

0 1500,00

Vedlegg 6. Kontrollkomiteens beretning

Kontrollkomiteens årsberetning for 2023 til årsmøtet i Norsk Supporterallianse.

Kontrollkomiteens årsberetning for 2023                                            17.01.2024

Til årsmøtet i Norsk Supporterallianse

Kontrollkomiteens organisering, mandat og arbeid

Kontrollkomiteen i Norsk Supporterallianse (NSA) har i 2023 bestått av 3 medlemmer med flat struktur,
altså med ingen valgt leder. Følgende medlemsklubber er representert: J-feltet (Bodø Glimt), Isberget
(Tromsø) og Stabæk Support (Stabæk). Kompetansenivået har vært tilstrekkelig, med en balanse i
kontrollkomiteen mellom medlemmer i store og små klubber som også var i kontrollkomiteen 2022.

Kontrollkomiteens mandat er å sikre

● at de vedtak og beslutninger som årsmøtet i NSA har truffet, er blitt gjennomført av styret.



● at de vedtak som årsmøtet i NSA har gjort, er i samsvar med NSAs vedtekter og i
overensstemmelse med retningslinjer og fullmakter som er gitt av årsmøtet.

● at de økonomiske disposisjoner som er foretatt i årsmøteperioden, er i overensstemmelse med
vedtak, og innenfor de budsjettmessige rammer.

I 2023 har ikke kontrollkomiteen avholdt noen fysiske møter. Dialogen internt i komiteen har foregått via
vår interne Messenger-gruppechat.

Styrets arbeid

Styret har i 2023 arbeidet ut fra handlingsplanen som ble vedtatt av årsmøtet i mars 2023. Vi vil fremheve
god synlighet i media i relevante saker, samt møter med NFF, NTF og øvrige premissgivere i norsk fotball.
Noen av de mest relevante sakene for styret har i 2023 vært samarbeid i Europa,
Hangelandutvalget/cupfinale, bortesupportere og pyroteknikk. Vårt inntrykk er at styret i NSA har vært
tilpasningsdyktige, og stilt opp både ved de anledningene hvor fysiske arrangementer har vært mulig,
samt bidratt til debatt og diskusjon digitalt, gjennom både tradisjonelle og sosiale medier.

Kasserer Roar Åkerlund fra Vikinghordene har hatt økonomi som punkt på styremøter som har vært
avholdt, og ser ut til å ha hatt kontroll på dette punktet. 

Styremøter

 Styret har avholdt flere styremøter på Teams, og styremøter via chat på Messenger, samt fysiske
møter/seminar etter hva kontrollkomitéen kjenner til. Kontrollkomiteen har ikke deltatt i noen av disse
styremøtene, men fått tilgang til referater i etterkant.

Selv om kontrollkomiteen får innsyn i chat fra styremøter i etterkant, kan de ikke erstatte referatene som
viktige dokumenter å bevare for fremtiden. Kontrollkomiteen mener at styret har blitt rutinerte og
distribuerer raskt møtereferater fra sine styremøter. 

Kommunikasjon mellom styret og kontrollkomiteen

Kontrollkomiteen har også i 2023 hatt tilgang til NSA-styrets lukkede Facebook-gruppe. Hensikten med
denne tilgangen er å gi kontrollkomiteens medlemmer innsyn, men styret ønsker ikke at vi deltar aktivt i
diskusjonene.

Vi er kjent med at mesteparten av diskusjonene foregår i styrets interne Messenger-gruppechat.
Kontrollkomiteen mener at vi har et relativt godt innblikk i styrets arbeid, i hvert fall så lenge vi får
referatene fra alle møter. 

Kontrollkomiteen har ikke gitt styret konkrete råd, innspill eller «rettesnorer» i løpet av 2023.

Pyroteknikk

NSA har også i 2023 vært aktive i pyrosaker, og det jobbes fortsatt. De ulike erfaringer og håndteringer fra
ulike klubber viser at det fortsatt er viktig å ha fokus på pyro.



Økonomi

Kontrollkomiteen har fått innsyn i resultatregnskap og balanse for 2023. NSA har klart seg fint og vår
vurdering er at organisasjonen fremdeles har en sunn økonomi. Regnskapet er fremlagt fra
kontrollkomiteen og vi støtter revisorers godkjennelse.

Med vennlig hilsen

Kontrollkomiteen i Norsk Supporterallianse 2023

Erik Baalmann Rita Hemmingsen Jan Fredrik Strandli

J- feltet Isberget Stabæk Support


